

# Aalborg Klatreklub

## Bestyrelsesmøde

7/2-2023

Til stede: Malene, Rasmus V, Vibeke, Stefan, Anne, Asbjørn

Referent Malene

- Til og fra klubvæerten (30 min)
  - Malte har fået beregninger på vippevæggen: På baggrund af beregningerne skal vi ikke lukke væggen ned. Der mangler at blive kvitteret på den, som Malte tager sig af i næste uger.
  - Vi mangler rengøringsafløser 2 uger i juli. Asbjørn vil sørge for at skraldespanden bliver tømt og at klubben ser ordentlig ud
  - Når Malte er på sommerferie, sørger Vibeke for at vores småjobber bliver sat i gang i hendes arbejdstid onsdage 10:15-12:15 - Hvis Vibeke bliver forhindret kan hun skrive til Malene
  - Malte har overarbejdet meget i forbindelse med DM, hvilket har været for meget. Og der bliver flekset over det næste stykke tid.
- Godkendelse af referat fra 8. juni (5 min)
  - godkendt
- Nyt fra ministrene (15 min)
- Socialminister
  - Vi holder fast i Grillfest den 25/8 ved svampen. Vi skal låne grill af medlemmer.
- Klatrevægsminister
- Praktisk minister
- Engagementsminister
  - Har været frivillig i Game med at pille greb ned: Game har været meget glade for hjælpen fra vores frivillige der har hjulpet med at skrue nye ruter. Asbjørn sender tekst til Anne (som skal have adgang til FB)
- Uddannelsesminister
- IT minister

- Stefan har arbejdet rigtig mange timer til DM og har haft for mange ansvarsopgaver som burde have været fordelt over flere personer.
- DM var fedt og overordnet positiv
- Stefan har taget mange flotte billeder
- Stefan tager ferie fra bestyrelsesarbejde over sommeren
- Økonomiminister
- Formand/Kvinde
  - Har været isolationsvagt til DM
  - Klage over Autobelays er blevet besvaret og er blevet afvist. Vi sender beviser fra klageopkald
  - Medlem har fået dokumentation fra arbejde i klubben
  - Der er fyldt børnehold
  - Der er to ledige pladser på juniorholdet
- Punkter
- Evaluering DM, herunder regnskab (20 min) Stefan og Vibeke
  - DM gik godt: frivillige og deltagere har haft en følelse af at det hele har kørt som det skulle.
  - Streaming og de 3 kommentatorer gjorde det godt og det fungerede
  - Folk var glade for at der var gratis kaffe
  - Vibeke og Stefan er blevet mødt med imødekommenhed og tilfredshed
  - De frivillige har gjort et rigtig godt stykke arbejde
  - Vi har fået at vide af dklaf at vi skal føre regnskab for udgifter. Dette vil give et overblik over hvad det koster at afholde DM. Vi skal huske at indregne arbejdstimer fra Malte.
  - Kommunen har sagt ja til DM i 2025. Der er tvivl fra klubbernes side om vi vil gå ind i det igen, da det ikke har givet meget opmærksomhed. Hvis vi skal deltage igen skal vi sikre os compensation.
- Status på vippevæg (10 minutter, beslutning) Stefan

- De professionelle rutebyggere til DM skulle bruge mere væg. I den forbindelse er vægge blevet fæstnet i en bestemt vinkel.
- Vippevæggen er sikker og Per Juul (montør) vil sætte en ekstra sikkerhedsmekanisme på samme tid med at han løsner væggen så den kan vippe igen.
- Per Juul, vil gerne lave sikkerhedstjek i klubben en gang om året. Han sender en aftale til Vibeke med pris og opgaver. Denne aftale vil sikre at sikkerheden er i orden i klubben.
- Vibeke vil sende rapport på Vippevæg fra ingeniørfirmaet til Per Juul.
- Vi har også brugt Per Juuls Service til opvarmingsvæg i Streetmekka - vi skal sikre os at der kommer to regninger fra Per og ikke en samlet.
- Sommerferie (10 minutter, diskussion) Stefan + Forventningsafstemning på sommerferie i juli – medio august (børnetræning til den 7. august)
  - Hvem er til stede: Malene, Asbjørn, Vibeke, Rasmus
  - Hvem holder ferie: Anne, Stefan,
- Børnetræningen efter sommerferien – drøftelse, beslutning (30 min) Vibeke
  - Børneholdet er fyldt og ungdomsholdet har kun to ledige pladser. Derudover har vi har et ekstra hold som vi mangler en træner på
  - Børnetrænerne Emil, Lukas, Thor og Jeppe har gjort et rigtig godt stykke arbejde. De vil gerne stå for et trænerudvalg
  - Juniortrænerne: Søren Gertsen, Nikolaj stopper
  - Viggas og Max Emil var interesseret i at tage træneruddannelse med henblik på at have et ekstra hold.
  - Johannes Madsen har tidligere givet supervision ift. træning og vil gerne hjælpe klubben. Han foreslår at det er klubben der definerer formen for træning. På den måde skal vi have et udvalg, der kan lave en beskrivelse sammen med Johannes. Johannes er tilbage fra uge 31, hvor han derefter gerne vil hjælpe. Deltagere til et udvalgsmøde: Asbjørn, Vibeke og Malene fra bestyrelsen. Nikolaj og én til af trænerne. Til mødet skal vi finde rammer til træning i klubben og derefter finde trænere til disse rammer. Vi aftaler et mødetidspunkt i uge 31.
  - Træner Nikolaj spurgte til om Jeppe kunne rykkes til Juniortræner
- Henvendelse fra børnetræner – drøftelse, beslutning (15 min) Vibeke
- Henvendelse fra Rutebyggerudvalget – drøftelse, beslutning (15 min) Vibeke

- Stefan deltager i næste rutebyggerudvalg og forklarer dem situationen omkring vippevæggen
  - Stefan etablerer en kommunikationskanal til rutebyggerudvalget og trænerne
- Maltes ferie og barsel – orientering, praktiske opgaver afledt deraf (10 min) Vibeke
  - 11 juni til 25 august Barsel.
  - Vibeke tager infomail.
  - Hvis der er nogle medlemmer der har lyst til at fylde op i køleskabet over sommeren må de gerne det.
- Evt. (5 min)
  - Vi skal have lagt en plan ift. Formandsposten
  - Vibeke og Malene laver nyhedsmail og taler om hjemmeside